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VANHUSNEUVOSTON TEHTÄVÄT 

Vanhusneuvosto on kunta- ja vanhuspalvelulakiin perustuva vaikuttamistoimielin. Sen 

tehtävänä on varmistaa ja huolehtia kunnan ikääntyneen väestön vaikutus- ja 

osallistumismahdollisuuksista. Kunnan on laadittava ikääntyneiden palvelusuunnitelma 

osana kunnan strategista suunnittelua, joissa huomioidaan vanhusvaikutukset. Kaikessa 

toiminnassa vanhusneuvosto pyrkii vaikuttamaan ikääntyneen väestön elinolosuhteiden 

parantamiseen ja vaikutustoiminnan tehostamiseen. 

VANHUSNEUVOSTO 

Edellisen vanhusneuvoston toimintakausi päättyi kesäkuussa 2021. Porin 

kaupunginhallitus nimesi 22.11.2021 vanhusneuvoston jäsenet kaksivuotiskaudeksi 2021-

2023. Kaupunginhallitus nimittää puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan, muut jäsenet ovat 

asiantuntijatyötä tekeviä kolmannen sektorin, koulutuksen, perusturvan ja laajasti 

eläkeläisjärjestöjen edustajia. Toimintasääntöön ei tehty muutoksia. 

Jäsen     Varajäsen 

Britta Raitala   pj    Aulikki Harju 

Osmo Pulli      vpj    Pertti Rajala 

Juhani Wallin    Mauri Jaakonsaari 

Ari Nordström    Veijo Rantanen 

Sinikka Markkula 31.8.2022 saakka   Tuula Telin 

Kaarina Talola 01.09.2022 alkaen 

Pertti Harju     Eeva Reunavuori 

Ulla Kallio     Heli Lukka 

Anna-Mari Järvelä    Susanna Alarvo-Messo 

Outi Penttinen    Irma Roininen 

Auli Olenius     Hannele Elomaa 



Sari Teeri     Arja Ruisniemi 

Sanna-Mari Pudas-Tähkä   Marja Takala 

Eeva-Liisa Koskinen    Anne-Mari Hakuni 

Taru Anttila perusturvalautakunnan edustaja  Minna Keskinen 

Työvaliokunta Vanhusneuvoston toimintasäännön mukaan vanhusneuvosto voi 

keskuudestaan nimittää työvaliokuntaan 3-5 jäsentä. Kaupunginhallitus nimittää 

puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan, jäsenet Taru Anttila, Pertti Harju, Ari Nordström ja 

Juhani Wallin 

Työvaliokunnan tehtävänä on vanhusneuvoston kokousasioiden valmistelu, 

vanhusneuvoston vastuualueeseen kuuluva ikääntyneiden asioita koskeva viestintä ja 

ajankohtaisiin ikääntyneiden asioihin reagoiminen. 

VANHUSNEUVOSTON KOKOUKSET 

Vanhusneuvosto pääsi aloittamaan työnsä vasta vuoden 2022 alusta. Neuvosto kokoontui 

seitsemän kertaa ja työvaliokunta kuusi kertaa. Kokousten pöytäkirjat ovat nähtävillä 

Pori.fi-sivustolla. Vuoden alussa toimintaa rajoitti vallitseva Covid-tilanne. Tammi-, helmi- 

ja maaliskuun kokoukset pidettiin hybridikokouksena, osa jäsenistä oli läsnä ja osa teams-

yhteydellä.  

Neuvoston jäsenet osallistuivat vuoden alussa teams-yhteydellä kaupungin tietohallinnon 

järjestämään asianhallintajärjestelmä Aapeli-koulutukseen. Kaikki jäsenet saivat 

tietokoneet ja salasanat ja kaikki kokouskäytänteet siirtyivät ohjelman mukaiseen 

järjestelmään. Järjestelmään kouluttautuminen, käyttöönotto ja koronaepidemia 

samanaikaisesti vaikuttivat vahvasti neuvoston toimintaan. 

TOIMINTA 

Toimintavuoden aikana vanhusneuvosto on osallistunut mm. Ikääntyneiden Pori  -

hankkeen järjestämiin yleisötilaisuuksiin, iäkkäiden kansalaisraatiin, Satakunnan 

vanhusneuvoston ja hyvinvointialueen vaikuttamistoimielinten kehittämisen tilaisuuksiin  

Neuvosto on antanut lausuntoja mm. Porin kaupungille kauppatorin kehittämishankkeesta, 

Satakunnan hyvinvointialueen sote- ja pelastuspalveluiden järjestämisestä 

tulevaisuudessa, hoitoon pääsyn selvittäminen porilaisten vanhusten keskuudessa, 

Satakunnan hyvinvointialueen vaikuttamistoimielinten perustaminen ja 

toimintasääntöluonnos, Hoito- ja palveluvelka-analyysiin liittyvä kysely.  

Neuvoston jäsenet osallistuivat SAMK:n geronomiopiskelija Stina Isbergin opinnäytetyön 

tutkimukseen: Vanhusneuvoston edustajien näkemyksiä vanhuspalvelulain toteutumisesta 

iäkkäiden palveluissa Porin perusturvan alueella. 

Vanhuspalvelujohtaja Pirjo Rehula vieraili neuvoston kokouksessa kertoen perusturvan 

alueella käyttöön otettavasta Rai-järjestelmästä.  



Satakunnan vanhusneuvosto vieraili vanhusneuvoston kokouksessa, jolloin kuultiin 

jäsenten näkemyksiä vanhusneuvostojen toiminnasta.   

Vanhusneuvosto piti kokouksen Porin YH-Asuntojen kutsumana YH-asuntojen 

toimistossa. Kokouksessa kuultiin YH-Asuntojen ja Porin Seniorikotiyhdistyksen 

vanhuksille tarkoitetusta vuokra- ja asumispalveluista.  

Joulukuun tilaisuus pidettiin jouluruokailun merkeissä tulevan vuoden toimintaa kartoittaen.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 


